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Vragen van de leden Aptroot en Van
Miltenburg (beiden VVD) aan de
minister van Verkeer en Waterstaat
over de A2 en de Maasbrug bij
Zaltbommel. (Ingezonden 18 maart
2009)

1
Kent u het bericht «Van den Anker wil
A2 breder» over de A2 en de
Maasbrug bij Zaltbommel?1

2
Is het waar dat Rijkswaterstaat
vasthoudt aan twee keer drie
rijstroken op basis van meer dan tien
jaar oude prognoses?

3
Onderschrijft u de recente prognoses
die zeggen dat er met twee keer drie
rijstroken over enkele jaren weer files
staan?

4
Deelt u de mening dat investeringen
duurzaam moeten zijn, dus een
oplossing voor de lange termijn
moeten bieden, en dat daarom de A2
tot twee keer vier rijstroken moeten
worden verbreed, waarbij de
Maasbrug ook wordt aangepast of
vernieuwd voor twee keer vier
rijstroken?

1 Brabants Dagblad, 17 maart 2009.
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